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Division of Gaming Enforcement 1. FILE NUMBER

INVESTIGATION REPORT 38-00
2. SUBJECT 3. DATE
DONALD TRUMP June 24, 1992
ALLEGATIONS FROM THE BOOK
TRUMP: THE DEALS AND THE DOWNFALL 4. CASE NUMBER
92-107

5. NARRATIVE

On January 7, 1992, an article appeared in the Philadelphia
Inguirer by David Johnston which detailed information 1in a book
entitled Trump: The Deals and the Downfall, by Wayne Barrett about
Donald Trump. The book cites numerous allegations about Donald Trump
which question his qualifications to held a casino license in New
Jersey. This report will address the significant allegations made' in
the book against Donald Trump and report on the investigations made by
the Division of Gaming Enforcement relating to the allegations. This
report will address the allegations in the following format: A.
Allegation: Identify the allegation; B. Investigation: Report on any
investigation conducted by the Division of Gaming Enforcement if
applicable; C. Report to CCC: Identify if the investigation was
reported to the Casinc Control Commission; and D. Co QM :
Identify if any additional investigatiﬁx_l _.ij%gg:g:ﬁ‘aﬁfé:&f GAMMG% @2&3@%@5
to be addressed are as follows: T CONFIDENTW" (ﬂh,‘,.h%
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6. TRUMP'S ASSOCIATION WITH ATTORNEY ROY COHN
TOA
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DONALD TRUMP INVOKING HIS FIFTH AMENDMENT RIGHT CCwFICENTIAL .

9. TRUMP'S ASSOCIATION WITH MANNY CIMINHES®ED TO/)Jébecn, Sty s G

10. TRUMP MEETING WITH FAT TONY SALERNO DATE 3/]/9( g

11. TRUMP IS ASSOCIATED WITH ROBERT HOPKINS 'H!S REFORT IS NGT TO BE COPIE

12. TRUMP IS ASSOCIATED WITH DAVID BOGATIRT GIVEM T ANY OTHER AGENCY. N

13. AUDIT OF THE GRAND HYATT HOTEL BY THE QITE OF NBF ¥BRkYOUR INFORMATIC

14. TRUMP PROVIDED A CONDO TO VERINA HIXCH'MY OBTAIN LABOR PEACE

15. FRED TRUMP MADE AN ILLEGAL CHIP PURCHASE AT TRUMP CASTLE

1. JOSEPH WEICHSELBAUM

A. ALLEGATION: The boock alleges that Donald Trump was
personally close with convicted cocaine dealer Joseph Weichselbaum,
whose helicopter company serviced the Trump casinos. Additionally, it
is alleged that in 1986 Trump wrote a letter of reference for
Weichselbaum to the Jjudge +that was sentencing him for the cocaine
conviction. It is also &lleged'that Trump was so close to Weichselbaum
that he proposed that Marla Maples hide out from the press at
Weichselbaum's condominium located in Trump Tower.

B. INVESTIGATION: On July 19, 1990 the DGE initiated an
investigation regarding the relationship between Joseph Weichselbaum
and The Trump Organization. It was revealed that Joseph and Franklyn
Weichselbaum (brothers) had rented apartment #32-C, 167 East 6lst
Street, New York, New York (Trump Plaza) f£from Donald Trump. Trump
personally owns the apartment and was involved in negotiating the lease
agreement which commenced on 12/21/85 and was in effect for an initial
period of two years (12/31/87) at which time it continued on a month to
month basis. The monthly rent was $7,000, payable by $3,000 cash and
$4,000 in monthly helicopter service. During August 1989, the
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Weichselbaums vacated the apartment after eviction proceedings were
initiated by Trump for failure to pay rent.

Investigation also revealed that the girlfriend of Joseph
Weichselbaum, a Ronee Lake Teitler, had purchased two condominium units
in Trump Tower, New York, N.Y. The units purchased were Unit #49-A and
Unit #49-B. Both units were purchased on 7/21/88 for $1,175,000 each.
Documentation in the sales file included an IRS summons seeking
information about Joseph Weichselbaum having an alleged ownership
interest in the apartments. The Trump Organization responded that
their records indicated no ownership interest by Weichselbaum in the
aforementioned condominium units. (Exhibit #1)

Correspondence was obtained from Trump's files which confirmed
that both Donald Trump and Nichlolas L. Ribis wrote letters of
reference for Mr. Joseph Weichselbaum. The letters were dated
September 1986 and sent to Michael Critchley, Esq., Critchley and
Roche, Attorneys at Law, 354 Main Street, West Oraqgt,tgﬂﬁgﬁﬁﬁﬂl the

understanding that they would be smenttadluﬁd;h' dge ﬂgrold Ackerman

CONFIDE? T

regarding Joseph Weichselbaum. (Exhibit #2
\ssuED TO N 134
A sworn statement of Donald DHNTHp 5—CUJ C'tﬁen lofy) BEl@?EBEDat
which time he was questioned about Welcﬂkﬁiﬂ?ﬁm.quqsgg ﬁtAGENCNEhJE he
first met Weichselbaum through Ste®B ﬁi}cFeN %é‘.% lymjf&dﬁﬁgﬁw,x%amin
Aviation provided helicopter serv1ce0@$gf@he casinos. Trump was aware
of his criminal record and the apafmﬂght lease but could not remember
if he wrote a letter of reference for Weichselbaum. (Exhibit #3)

A review of files regarding Damin Aviation and the Weichselbaums
was conducted at the Trump Organization offices in New York City by
Agent Sivetz. Casino billing records of Damin Aviation for the Trump
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casinos were reviewed and are part of the Trump Entity Unit files.
Rick McDonough, DAG, SILS Section, filed a petition to have Joseph
Weichselbaum placed on the "Prohibited Vendor List". (Exhibit #4) On
May 5, 1992, the Commission accepted a settlement agreement with
Weichselbaum to have him excluded from the casino industry for two

years.

c. REPORT TO CCC: A review of the annual reports submitted
to the CCC by the DGE regarding the licensure of the Trump Casinos and
Donald Trump failed to disclose any information relating to
Weichselbaum / Damin Aviation and an association with Donald Trump.

D. CONCLUSION: A sworn statement of Donald Trump should be
conducted to determine additional specific information regarding his
relationship with Weichselbaum. Also, it should be determine why
Donald Trump wrote a letter of reference for Weichselbaum to the judge
sentencing him for the cocaine conviction. Additionally, Trump should
be questioned regarding :larla Maples using Weichselbaum's condominium.

2. REAL ESTATE PURCHASE IN ATLANTIC CITY FROM SAL TESTA

A. ALLEGATION: The book alleges that Donald Trump paid
double the market price for a piece of Atlantic City property owned by
Sal Testa, an alleged capo in the Scarfo crime family. The book
further alleges that the title to thec ty was transfered from

Testa to Trump attorn Uﬁﬂféhn“gﬁsgcretary, and then to a Trump
Entity. NF\DE?‘! Jr;,e =L G e

SUED T0.
B. INVESTIG&E 1m3E:}gveg€EﬁEQed this real estate

transaction and reg%rtq¢¥qhaEEth1H’s in ac ;gnEﬁaﬂTSllcensure report of

)||IL-

Donald Trump dated 6%/@1&&%\&@ ’i)‘r gba% nNF@BM‘bB@&ias Weber and Agent
CONTENTS ARE
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Joseph Kisko. The report indicates that on 10/5/82, Donald Trump
telephoned Deputy Attorney General, Anthony J. Parrillo, to apprise
him of certain matters concerning the Trump Plaza Corporation which on
the surface might have appeared troublesome to the DGE. The topic
involved Donald Trump's attempt to buy a corner lot of property on
Missouri and Pacific Avenues for use as a parking facility. Donald
Trump advised that the property was believed to be owned by members of
the "Testa Group". Trump did not want to deal with those people
directly, so he instructed his attorney, McGahn, to deal with a broker
for a one-shot cash deal. Investigation confirmed that the property
was transfered from Testa to Linda DeGregorio, secretary for McGahn and
then to the Trump Entity. Settlement took place on 11/4/82 and Sal
Testa received a check in the amount of $936,832 while realtor's Gruber
and Lippman each received checks of $50,000. (Exhibit #5)

C. REPORT TO CCC: In a letter report dated 1/31/84 on the
qualifications of Donald Trump, the CCC was informed by the DGE of the
aforementioned real estate transaction. The CCC was fully informed
regarding the purchase from Testa, the use of McGahn's secretary as a
straw person for the purchase, and the purchase price of $1,100,000.
(Exhibit #6)

D. CONCLUSION: The DGE letter report to the CCC included all
of the relevant facts uncovered during the investigation of the real
estate transaction with Testa. Based on the disclosure of theseﬂr‘ ts

_— {'Y" '- ]} 3 .
it appears that no further investigation is neceggaryp;%g%&ﬂ&ﬁg this
. tH i \‘IIL‘..II - L I-. ' I ;
matter. hnj;*ﬁd T e T.l} | {Tﬂnwu¥u4w

3.  KENNY SHAPIRO / DANIEL SULLIVAN:®SE

3/1 ~ et TO B S
DATE ; (5 A v. !V
RS RER R f*‘JE."\!GMAT\ON
weEM O N UoUR NFOR
oR GV £ FOR {
TS AR
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A. ALLEGATION: The book alleges that Donald Trump maintained
a decade-long relationship with Kenny Shapiro, an investment banker for
former Philadelphia mob boss Nicky Scarfo. Additignally, it alleges
that Donald Trump used Shgp%ggnwﬁgnmﬁﬁﬁiﬁﬂggﬁ to funnel campaign

» . . AW . - . .
contributions to Mike M&WHE%S.Q Ca ('_?sﬂgmtgté .: of Atlantic City.

gfgoq;étiquﬂ??ééﬁiab Trump had with

B. INVESTIGATIONRSUED 19

- —_— PR B
Shapiro and Sullivan wé¥dE. i teﬂi:d&tfﬁ’ WBitial licensure
HeP 8 , '%Eh .

investigation of Donald Tgrrﬁé N' ~&eRAYy BRaY: g;N‘\Efﬁqu?m partner in SSG

Enterprises. That partﬁE&Sﬁ%&qugqg133@6g%90n of the land upon which
the Trump Plaza casino C%5 %1 was built. The other partners in SSG
included Daniel Sulliva&3§HE.Elliot Goldberg. Prior to the opening of
Trump Plaza in May 1984, various discussions occurred between S$SG and
the Division relating to their licensing status. SSG was designated a
financial source of Donald Trump's proposed casino. SSG failed to
fully cooperate with the Division regarding its licensure status.
Because of SSG's failure to fully cooperate. with the Division's
investigation by filing appropriate information, an order to show cause
was entered by the Commission in the Fall of 1983. As a result of the
order to show cause, the status of the lessors was redetermined by the
Commission, and they were designated as a casino service industry. At
that point in time, the Division had determined, based upon
intelligence information, that SSG and its partners would have
difficulty in qualifying for 1licensure. The information included
allegations of Shapiro's involvement with members of Philadelphia crime
families. SSG refused to cooperate with the regulatory process, and in
1983, the Harrah's Associates/Trump partnership executed its buy-out
option under the SSG lease whereby the partnership consisting of Trump
and Harrah's purchased the landed owned by SSG. The effect of the
transaction, as it was structured, was to remove SSG as a casino

service industry and financial source to Trump Plaza. The purchase
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price of the land was $8 million

and this business transaction was

approved by the CCC upon the recommendation of the DGE in late 1983.
The buy-out was consistent with the terms of the lease and did not

represent a windfall profit for SSG.

Donald Trump's association with

or - SEPERRYORY: (RARGENRERENEN

investigated and reported to DGE Directo

memo dated 11/28/90. (Exhibit #7)

Shapiro and SSG was also

the DGE in addition to his association “iﬁ?n§

OR GWEN TO AMY OTHER
A review of DGE files failed  kEENTEYRE Faxg, YONRJ

CONFIDENTIAL [ﬁ

s5UED TO/2
The criminal background of Dan % i]é

<"

Re 15 NOT TC ’
AGENCY. s
nNE ATION
@ang% an

investigation regarding Donald Trump ueﬁmg_Shapiro and Sullivan to make

contributions to Mathews Atlantic City mayoral campaign.

C. REPORT TO CCC:

Sullivan and SSG Enterprises

report dated 10/16/81

Corporation and Donald Trump.

D. CONCLUSION:

Donald Trump's association with Shapiro,

regarding the
(Exhibit #8)

was initially reported to the CCC <a the

application of Trump Plaza

The investigation of Donald Trump purchasing

the Plaza property from SSG appears to have been fully investigated by

the Division and reported

history of Sullivan and his
extensively investigated and reported

to the
licensure investigation of Donald Trump.

In

association
to the

investigation may be warranted to determine

use Shapiro and Sullivan to

Interviews of Shapiro
statement from Trump.

funnel

Commission during the initial
addition, the criminal
with Donald Trump was

Commission. However,

if Donald Trump tried to

campaign funds to Mathews.

and Sullivan may be attempted after a sworn
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. WILLIAM KASZYCKI / ILLEGAL POLISH ALIENS

A. ALLEGATION: The book alleges that Donald Trump hired
William Kaszycki, a contractor, to do demolition work at the
construction site of Trump Tower, and Kaszycki then hired illegal
polish aliens to perform the demolition work. Additionally,
allegations state that the Trump Tower corporate entity was fined over
one million dollars by U.S. DistriﬁEw Jﬁ%ﬁtm\ﬂgmmmu&ENmmfor
depriving employees on the job from union bengﬁﬂ§q9Ehﬂ1?L ﬁﬁ 2

] i ;
0 : &7
B. INVESTIGATION: Oon Apr:HA-@ ¢ 1988 the m .

an  investigation on Director Parq@%@oﬁngﬁEﬁﬁééﬁyrJgﬁggﬁfﬁgﬂEQhe

allegation that illegal Polish alienggwenfENsEA ARY CTHRBABENG e Tehe

ION
construction of the Trump Tower sigenNTENExAREF EOR yPUﬁ.AngBﬁM&Tj_Oﬂ.S

investigation revealed that in 19790NtNe Trump Organization and the

Equitable Life Assurance Company entered into a joint venture to
demolish the old Bonwit Teller building on Sth Avenue in New York City
and construct the Trump Tower. To perform the demolition,
Trump/Equitable hired William Kaszycki, and his company Kaszycki and
Sons Contractors, Inc. Kaszycki, pursuant to an agreement for the
demolition , was responsible for providing labor, equipment, and
supplies for this job. Kaszycki employed both union and non union
workers in conjunction with this project. The non union workers
consisted of approximately two hundred Polish Aliens. To obtain
workers for the project, Kaszycki entered inte a collective bargaining
agreement with the local wunion which provided that Kaszycki pay 8% of
total wages to the union insurance fund and 10% of wages to its pension
fund for both union and non union workers. During the course of the
project Kaszycki experienced financial difficulties and did not pay the
union as required by the collective bargaining agreement. To avoid a
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work stoppage, the Trump/Equitable partnership sent some of the
payments to the union on behalf of Kaszycki. At a later date, one of
the workers, Henry J. Diduck filed a complaint with the U.S. Department
of Labor. After an investigation, the Labor Department sued Kaszycki
to collect minimum wages for Diduck and the other Polish non union
workers. The case resulted in a judgment against Kaszycki in the
amount of $570,000. In August 1983, Diduck sued Kaszycki civilly for
an estimated $600,000 owed to the Funds for the Polish workers. During
June 1984, Diduck filed a motion to amend his complaint which added the
Trump defendants and sought relief derivatively and as a class action.
One of the claims in the new motion charged that the Kaszycki
defendants and the Trump defendants committed fraud actionable under
RICO, 18 U.S.C. 1961(1) (B). In a decision dated July 1988, Judge
Stewart granted the Trump Defendants motion for a summary judgment
dismissing the claims against Trump and entered a default judgment
against Kaszycki. On May 1983, the U.S. Court of Appeals reversed the
July 1988 decision and rejoined Trump as a defendant in this action.
(Exhibit #10) On Ju-e 6, 1991, Judge Stewart ruled that the
defendants, Trump-Equitable Fifth Avenue Company participated in the
breach of fiduciary duty and is 1liable for the judgment sum of
$768,374. (Exhibit #11) On June 21, 1991 the Trump defendants filed a
Notice of Appeal with the U.S. Court of Appeals. The appeal is
currently pending. (Exhibit #12) The DGE investigation included
questioning Thomas Macri, Project Manager and V.P. of Trump/Equitable.
He was questioned with regard as to who hired Kaszycki and if anyone
in the Trump Organization was aware of the Polish aliens performing the
work. Macri stated that he hired Kaszycki and that no one was aware
that Polish nationals were being employed. It was at this time the
Division closed its investigation per the instructions of Deputy

Director Schwartz. (Exhibit #13) NEWHERSRY D|¥§m%ﬁwwg Eﬂémwﬁfgump

from the trial dated July 12, 1990, he stat&@@ﬁchNHf mas Macri was

ISSUED TO_ )} fididesc v Jhlauds “
DATE 3/ /70 ~ 4
DATE PREPARED BY BABGRERQRT IS NOT TO BE COPIED
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V.P. of Trump Equitable and the project manager in charge of
demolition. Donald Trump stated that he was not aware that the Polish
workers were being under paid or in some cases not being paid at all.
(Exhibit #14)

C. REPORT TO CCC: A review of the licensing reports
submitted to the CCC by the DGE regarding the licensure of the Trump
Casinos and Donald Trump failed to disclose any information relating to
the Kaszycki litigation. It appears that the investigation regarding
Trump/Equitable and the review of the litigation was not reported to
the CCC in any of the licensing reports.

D. CONCLUSION: A sworn statement of Donald Trump should be

conducted to question him about his involvement in E?MTNG ENFGREEMMA
SR o %

report to the CCC should be completigi o qukh

litigation.

ails ?- the

5. TRUMP SIGNS AN AGREEMENT WITHA

A.  ALLEGATION: It is a11eged0‘°tf134¥ TSR ngsmadNF PRATRY
Atlantic City Hotel Association on tﬁéj ev3~2;”43 1985 strike by Vito
Pitta's union (Local 54) and signed hf% own contract with the union,
thereby, being the only casino spared by the strike.

B. INVESTIGATION: The Division conducted an investigation
into the terms of the agreement between Trump Castle Associates (TCA) /
Trump Plaza Associates (TPA) and Union Local 54. On August 13, 1986,
after the withdrawal of TCA and TPA from the Atlantic City Casino
Association, TCA and TPA entered into an agreement (the "me too"
agreement) with the Hotel Restaurant Employees and Bartenders
International Union, Local 54 (Local 54). The agreement provided that
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the collective bargaining agreement
while Lo
improvements with other hotel casino
54
casino employers, the agreement prov

would remain in effect

was
such contracts

to adopt
collective bargaining agreement.

The primary purpose of TCA and

agreement was to avert a perceived
and TPA's employees who were members
stoppage was deemed a possibility b
City C

on

contracts with the Atlantic

contracts were due to expire

entering into the "me too" agreement
its in

bargaining power exchange

Trump's facilities would not be part

of Trump entering into the agreéﬂéhﬁﬁwi¥ﬂ'

strike by members of Local 54

Trump operations.

C. REPORT TO CCC:
Associates and Local 54

The
was fully
Renewal Licensure Report for the
As
reported to the Commission t
Castle dated May 13, 1986. (Exhibit

agreement between Trump Castle

in

CONCLUSION:
Commission on the aforementioned ag

D. Based on

sucessful in concluding new

as improvements

had minimal

then in effect between the parties
cal 54 engaged in negotiations for
At the time that Local

contracts with those other hotel
ided that TCA and TPA would agree

and changes

employers.

to the existing

the
work stoppage, as concerned TCA's
of Local 54 at the time.

TPA entering into "me too"

A work
ecause Local 54 was negotiating new
Hotels

about September 15,

asino as certain existing
1986. By

; Trump had in effect relinquished

or

for the promise of Local 54 that
of any such strike

SO CING AGOREEMENRLE

é%?é‘l_u &T!Me subsequent
%sruptlveh effect hgdh

3/ [ 77

ORT IS NOT TO BE COPIED

egreem‘?u: TO %HJWERT,&&EDICY Pj‘ﬁsia

r%80¥gﬁﬁgyﬂﬁcppgppvmmﬁkHﬂaaﬂwfﬂ.Qﬁg
ﬁte?a dated April 7, 1986. The

and Local 54 was fully

he Renewal Licensure Report for the
#15)

{SSUED TO

DATE
THIS REP

sociates

the information

reements it appears that the matter

provided to the
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was fully investigated and reported. No further investigations appears

warranted.
6. TRUMP IS ASSOCIATED WITH ATTORNEY ROY COHN

A. ALLEGATION: The book asserts that Trump became virtually a
son to Roy Cohn, whom Barrett calls Trump's “bridge to the mob." The
book points out that in 1985, Hilton Hotels Corporation was denied a
casino license in part because of Hilton's dealings with Sidney
Korshak, a lawyer with reputed mob ties. However, the gaming division
never wrote a report that raised "the possibility that Cohn's mob
liasons might have been used to facilitate Trump construction
projects." '

B. INVESTIGATION: A review of the Division's reports to the
Commission on the background of Donald Trump and Trump Plaza
Corporation failed to reveal any background information regarding Roy
Cohn. However, the initial report on Donald Trump dated October 16,
1981 did report that Cohn represented Trump in a lawsuit where the U.S.
Justice Department charged a Trump Entity with racial discrimination in

violation of the Fair Housing Act. This suit was investigated and
reviewed by the Division. In addition, investigation revealed that
Trump failed to disclose the suit on hisc,fﬁﬁﬁwéc ﬂﬁlﬂmﬁiﬁ‘:m&bﬁure
Y 5 ,."_ Jikia H
Form One, question #77. NEW JEK: QNF\DENT‘AL )
G ; : Q{Mm“f\
D TO iy RN
On page 257 of Barrett's book, lﬁguaEnsw r rt of lﬁs Ton

g ousEyNOToRe E%a%@ﬁ‘ﬁ%E
overlooked the Cohn connection wascﬁ?ﬁgvéﬁﬁ1!?$V?¢d§ﬂ@aﬂﬂﬁ3§N9féﬁﬁjﬁf
respectability---extending from the %ETEN%“AHE EOR YOMR H%Er%@bﬁnor who

appointed the casino investigators".<DNEY_,‘MA**“

regarding Cohn by the following sentgﬁgé+
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In the book by Donald Trump entitled Trump: The Art of the Deal

he wrote the following paragraph on page 69 about Cohn:

I don't kid myself about Roy. He was no Boy Scout. He once told
me that he'd spent more than two thirds of his adult 1ife under
indictment on one charge or another. That amazed me. I said to him,
"Roy, Jjust tell me one thing. Did you really do all that stuff?" He
looked at me and smiled. "What the hell do you think?" he said. I
never really knew.

Roy Cohn was disbarred in 1986 after a hearing in which Trump
appeared as a character witness. Roy Cohn died in 1986.

REPORT TO CCC: A review of the Trump Entity files failed to
reveal any reports to the Commission regarding the background of Roy
Cohn. The Division report dated 10/16/81 did report that Cohn
represented Trump in the lawsuit where the U. '-‘f‘.in‘:w &Fﬁthent
charged a Trump Entity with rac1alN€ﬂ$E¥§h ”%5@5) i'ﬁ ;lolatlozlok the-

Fair Housing Act. (Exhibit #16) ch“qDCt i gt e
1SSUED TO X {
CONCLUSION: During a swornpAfi€evi e Leobet RBERNed
s REPORT 1S IS

about his relationship with Roy Cohn. TH! ANY OTHER AGENCY.

OR GNENST:RE EOR YOUR INFORMATION

7.  MCGAHN PARTY FOR MAYOR US’@NEW PRINCESS YACHT
ONLY.

A. ALLEGATION: The book attempts to illustrate Trump's
involvement with political figures by referring to a birthday party
hosted by Trump attorney Patrick T. McGahn, Jr. aboard the Trump
Princess Yacht in honor of Atlantic City Mayor James Usry's wife.

B. INVESTIGATION: The Division conducted a full
investigation into the circumstances invelving the party hosted by
McGahn aboard the Trump Princess. On July 6, 1989, a cocktail
DATE PREPARED BY BADGE #
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reception and dinner sponsored by Atlantic City attorney Patrick T.
McGahn, Jr. for the wife of Atlantic City Mayor James Usry was held
aboard the Trump Princess Yacht, followed by a dinner party for the
Usry group at Delfino's restaurant located within the Trump Castle
facility. On August 8, 1989 the Division initiated an investigation of
these functions to determine (a) whether Trump Castle violated Section
102(n) of the Casino Control Act, N.J.S.A. 5:12-102(n), by providing
directly or indirectly to any person, such as Mayor Usry, any
complimentary service or discount which is other than such service or
discount that is offered to members of the general public in like
circumstances, and (b) whether the internal record keeping procedures
then in place were sufficient to account for food and beverage
comsumption as well as patron billings. The investigation included

both sworn and unsworn interviews of TruﬂgwqeﬁgﬁqnggﬁﬁﬂﬁﬁmﬂmNG%ﬂﬁﬁﬂxﬁEﬁrd

and outside participants in the affairs in additi@bpgﬁ[ﬁﬂ:ﬁx'ew_of all
available documentation relevant to the@g@ggi:g:@.)y ! P pin g ':’:nwg,%

DATE 1[99 J
The investigation d:d not uncover any Tmmﬁﬁtﬁstmdnrumpaga@@ng
executives and employees directly pro@RiddiVat:dip hithveDTHBR AGENCY. tiTS
Mayor Usry in violation of Section 102 (#PNTENGGARE FAReYOURVINFGRMATION

express concerns over the way in whic®NIe affair was handled and the

subsequent billings that ultimately resulted. Specifically, the matter
was not initially handled as a direct bill affair but was earmarked as
a complimentary. It was not until after the well-publicized arrest of
Mayor Usry in the latter part of July, some two weeks after the
original party, that the costs of the affair were reclassified from a
direct complimentary to the late president of Trump Castle, Stephen
Hyde, to a billable charge to Patrick McGahn. Additionally,
investigation revealed that it was only after a phone call emanating
from Mr. McGahn to high level Trump Castle executives about the charge,
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that any steps were taken to change the description of the affair from
a complimentary matter to a billable event.

Furthermore, charges in excess of $2,000 for alcoholic beverages
consumed by the Usry group on the Trump Princess Yacht were not billed.
It was not until the Division conducted a series of sworn interviews of
key catering department personnel in the fall of 1989 that it was
learned that Mr. McGahn was not billed for the cost of any alcoholic
beverages consumed on the vyacht. It was at that time, after being
advised by Division personnel of the non-billing, that a bill was
transmitted to Mr. McGahn.

While Trump Castle ultimately received payment for the affairs
from Mr. McGahn, the circumstances surrounding the entire senario gave
rise to the appearance that Trump Castle may have attempted to provide
a complimentary service for the direct benefit of the Mayor and Mrs.
Usry. Also, the Division investigation noted that Trump Castle had
deficient internal contro. procedures in accounting for the recording

and billing of expenses incugpsh iy HisBRYFRAMEERARCERENT

(BxhiDiLhe17) CONFIDENTIAL 2k '
ISSUED TO ' rﬁldm«m A= Ty edatie
REPORT TO CCC: TheATE investiga;%ppaf§elati§§ to the McGahn /

Usry Dinner Party was reported m|§h‘%ﬁwﬁysﬁérr N BESCOPIBDLrety. The
Commission was initially nort Givgnofot YD IYHER MGEMCHA L1k when they
were provided copies of a QDONFENTSRREFER YRUR IFOQRMATIOMNCY, former
President and Chief OperatQNLYQfficier of Trump Castle dated March 13,
1990, which was prepared by Assistant Attorney General Mitchell A.

Schwefel and Deputy Attorney General Thomas N. Auriemma on behalf of
the Division. (Exhibit #18)
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Additionally, the investigation was reported to the Commission in
the Report of the Division to the Commission dated April 24, 1991 in
the matter of the license renewal of Trump Plaza Associates and Trump
Castle Associates. (Exhibit #19)

CONCLUSION: The matter was fully investigated by the Divisien
and reported to the Commission durlnl;{l F%\igj% q@!ngw{gﬁ’or-FBFemmiﬁﬁFBBQ

appears to be warranted. coNFlDENTlAL

,Mv“"’-' hoyan

) o
8. DONALD TRUMP INVOKING HIS Fﬁ%ﬂ AMENDMENT R M——
DATE_3.; BE COPIED

Tris REPORT 18 NOT TO

ITS
A. ALLEGATION: The book aléﬁg&ﬁ“—:wem mm‘tﬁgHEF‘déﬁgg‘ tl%ﬁ
Michael Kennedy, (Ivana Trump's dlvebﬁGrEpﬁg:mf@R ﬂ%&NFQrump was
forced to take the Fifth AmenquBRLnger one hundred (100) times,

mostly in response to questions about "other women.".

B. INVESTIGATION: On May 4, 1992, Nicholas Ribis, Chief
Executive Officier, Triap Casino Properties, provided copies of the
depositions of Donald Trump taken by Michael Kennedy, attorney for
Ivana Trump in the Trump divorce proceedings. The depositions were
conducted over five seperate days and included the dates of June 16,
July 18, August 30, August 31, and September 18, 1991. A review of the
depositions by this writer disclosed that Donald Trump refused or was
directed not to answer questions on ninety seven occasions during the
questioning. Most of the questions Trump refused to answer concerned
his involvment with other women. The questions Trump refused to answer
appeared to include only topics of extra marital affairs and his
motives for changing an existing prenuptial agreement. They did not
appear to evade any other questions concerning areas of other criminal

conduct.
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c. REPORT TO CCC: A review of the Casino Licensing reports

submitted to the CCC by the DGE failed to disclose any information
regarding Donald Trump taking the Fifth Amendment during the divorce
depositions. It should be noted that the last deposition was dated
September 1991.

D. CONCLUSION: After reviewing the depositions it is apparent
that Trump refused to answer numerous questions regarding his
relationships with other women during his marriage to Ivana Trump.
Trump should be questioned during a sworn statement to explain why he
invoked his Fifth Amendment rights during the testimony. A re ﬁ

W IERSEY DIVISION CEReNT
the CCC should follow to report Trump's ac”lﬁ’“@?t' ‘m“'lm)éF GAMING ﬁ\ﬁ:ﬁ _

CONFIDENTI{& 4{
o) 77’}/‘“4_“\‘4 g T,

DATE_ __3/(/%7 (
TS REPORT IS NOT TO BE COPIE
A. ALLEGATION: The book allege%q(mggﬁ Tﬂﬁﬂﬁw cripinelda~gn
organized crime associate, attended a 1 %%TEH‘F§}M ARex GhiRONRORMATION

Trump. It further alleges that Ciminel%ﬁuﬂﬁ 2 high roller at Trump

9. TRUMP ASSOCIATION WITH MANNY CI

casinos and was a construction contractor used by Trump in New York.
The book states that Ciminello's organized crime ties are spelled out
by federal prosecutors in court documents regarding the prosecution of
Tony Salerno. Ciminello is alleged to be a joint venture partner of
Paul Castellano, head of the Gambino crime family, and Tony Salerno,
boss of the Genovese crime family.

B. INVESTIGATION: A review of the Trump Entity Unit files
failed to reveal any reports or investigations involving Manny
Ciminello.

C. REPORT TO CCC: A review of the Casino Licensing reports
DATE PREPARED BY BADGE #
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to the Commission failed to reveal any reports regarding Manny
Ciminello or any relationship between Ciminello and Donald Trump.

D. CONCLUSION: Donald Trump should be questioned during a
sworn statement about any relationship he.may have had with Ciminello.
Specifically, Trump should be questioned about any business
relationship with Ciminello and determine if and why he attended

Trump's birthday party in 1990. If a relationship between Trump and
Ciminello is established, furtherNEWdémwglOWGmﬁmw =1
obtained regarding Ciminello. CONF]DENT@,

10. TRUMP MEETING WITH FAT TORATRALERNO _ 3//./0 9 7
THIS REPORT IS NOT TO BE COPIED
A. ALLEGATION: The book ORI RUIWEN TEhawy ENyERABENDRY |lave
arranged a meeting in the living rgamﬁﬂiﬁaﬂﬁmmmuﬁmnwm
Trump and Fat Tony Salerno at the tgmgyfhat S & A Concrete Co. Inc. was
doing concrete work on the Plaza in New York. The book states that a

Cohn staffer claims to have been present at the meeting.

B. INVESTIGATION: A review of the Trump Entity Unit files
failed to disclose any investigation regarding a relationship between
Donald Trump and Tony Salerno. However, it should be noted that a
federal indictment against Anthony Salerno and others was obtained and
reviewed by the Division. The indictment charged that Salerno had a
hidden interest in S & A Concrete and was a subcontractor on the Trump
Plaza construction project. S & A was awarded a contract of $7.8
million on the Plaza project. (Exhibit #20) The indictment charged
that S & A was involved in a bid-rigging scheme involving all projects
in the Borough of Manhattan exceeding $2 million. The indictment did
state that the bid-rigging scheme was accomplished without the
knowledge of the respective construction managers, general contractors

DATE PREPARED BY BADGE #
June 24, 1992 Steven E. Perkins,Agentf 348 PAGE 18 OF 27 PAGES

DGE I-9



Investigation Report Continuation Page

SUBJECT NAME OF UNIT CASE NUMBER
TRUMP ALLEGATIONS TRUMP 92-107

or developers. The Division's investigation revealed no evidence which
would tend to suggest that Trump, or any entities related thereto, had
any knowledge of the scheme.

C. REPORT TO CCC: On April 7, 1987, the Division filed a
report with the Commission regarding the Casino License Renewal of
Trump Plaza. This report included a section which reported on the
aforemention indictment of Salerno and the Plaza contract with S & A
Concrete. The report included no evidence to suggest Trump was
involved in the bid-rigging of Salerno and S & A Concrete.

{Exhibit #21)

D. CONCLUSION: Trump should be questioned during a sworn
statement regarding his knowledge of Salerno and S & A Concrete. Trump
should specifically be questioned about an alleged meeting with Salerno
at the home of Roy Cohn. A attempt should be made to contact author,
Wayne Barrett, in order to obtain any additional information about this

topic and to try to identify and ingEyyRROEYBIASISHOFEAMANGENDREEVENT: pe
meeting of Trump and Salerno. CONFIDENTIAL Y
\SSUED T02Y Jedgreins %w (—m:'—m-\__

11. TRUMP IS ASSOCIATED wxmm_wms__-ﬂf,ﬁ 2 0
THIS REPORT IS NOT TO BE COPIED
! O ANY OTHER AGENCY. ITS
A. ALLEGATION: The book ORGMEN:FO AL mgerfm&ﬁﬁlﬁﬁﬂ a

Lucchese crime family associate vﬁQNWEQTSaéggsﬁg@ !QUFLJ.S Trump Tower
suite for ordering a mob murder oﬂDQLEambling competitor, purchased an
apartment in Trump Tower. It is alleged that Donald Trump personally
visited the closing, to which Hopkins brought a briefcase containing
$200,000 cash.

B. INVESTIGATION: A review of the Trump Entity files failed
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to reveal any investigation regarding Trump's association with Robert
Hopkins.

C. REPORT TO CCC: A review of the Trump Entity reports
forwarded to the Commission failed to reveal any information regarding
Robert Hopkins.

D. CONCLUSION: During a sworn sgate¥?pt Trump should be
questioned about any dealings wﬁfhwﬁ(&?ﬂﬂé\” lgﬁodéﬁ%ﬁwoﬂgwmwhy he
CONQDENW e
attended the closing. 7 . (p
ISSUED TO @qayﬂu4t Tty ey

=3 /i /9’ g
REPGNT 1S NOT TC BE COPIED
OR GIVEN TO ANY OTHER AGENCY. ITS

A. ALLEGRTION:  The booknplii@¥ AHEFORYOUR RR&RMANON Pigh
level member of a Russian °rgaW§ﬂﬁtﬁiiﬂﬂuiﬁmil¥f purchased five Trump

Tower apartments in 1984 for $6 million. Donald Trump attended the

DATE
12. TRUMP IS ASSOCIATED WITH D
S

Bogatin closing, meeting Bogatin and his lawyer. Bogatin was later
convicted in a gas tax evasion scam in 1987 and fled the country. His
Trump Tower apartment was seized by the state and prosecutors concluded
that he purchased the apartments to "launder money". -

B. INVESTIGATION: A review of the Trump Entity files
disclosed no record of an investigation regarding David Bogatin.

c. REPORT TO CCC: A review of the Trump Entity reports
forwarded to the Commission failed to reveal any information regarding

David Bogatin.

D. CONCLUSION: During a sworn statement of Donald Trump, he
should be questioned about his presence at the Bogatin closing.
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13. AUDIT OF THE GRAND HYATT HOTEL BY THE CITY OF NEW YORK

A. ALLEGATION: The book alleges that in 1990 after reading
the results of an audit of the Hyatt Hotel by the City of New York the
Dinkins administration described the shortfall in payments from the
Hyatt Hotel to the city as "fraud." Donald Trump is a partner of the

o e B g BRGNP EATAS EVORCENEaces the nyace
Hotel (formerly the Comm e oteléomﬂ#%@tate 5f New York.

il T L S A D C

B. INVESTIGATION:‘SSUEDKOTZ]é’i];ieW 3//ﬁ/f?7m;l__lm-p—- Entity files
disclosed that the DivislogﬂE%m?‘sbﬂTq@’NorfTOtﬁE GQE’lEtg of the Grand
Hyatt's Financial OPera‘biﬁ"Ewl@N TehanpA THER ﬁ@ENCQ{or]‘ATNoffice of the
Auditor General during DecsmbeRTAIRRE FOFE'KQUF}:%QQM&LS obtained and

reviewed by Agent Cowan13Nu*Eihiiill-ﬁﬂﬂff The findings of the audit
concluded that in 1986 the Partnership improperly accounted for the

hotels revenues on the cash basis, while it continued to account for
expenses on the accrual basis. The audit findings determined that due
to these procedures, ths. partnership owed the city an additional $2.8
million. On November 21, 1989, the City issued a Final Audit Report
and made demand for the $2.8 million which it claimed was owed for the
1986 year. During November 1989 Mayor Koch asked the Urban Development
Corpeoration, which acts as the city's landlord and rent collector, to
demand the Trump group pay the city the money owed. UDC spokesman
Harold Holtzer refused to go along with Koch and stated that the UDC
wanted to call in an outside accountant to make sure the city's charges
were correct. The case is currently in litigation in the Supreme Court
of the State of New York, Case No. 90-257, Regency - Lexington
Partners, Plaintiff, against UDC/Commodore Redevelopment Corporation,
The City of New York and the Office of the Auditor General. The
partnership is seeking to have the Cities claim for the additional $2.8
million dismissed. Trump management has supplied the Division with a
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Notice of Motion dated April 2, 1992 regarding the production of
documents and an Order dated April 10, 1991 relating to the request for
the production of documents. (Exhibit #23) Trump management has
indicated to the Division that the litigation is currently in the
process of discovery which should continue for some time to come.
(Exhibit #24)

C. REPORT TO CCC: A review of the Trump Casino Licensing
Reports prepared by the Division failed to reveal any records that
indicate this matter was reported to the Commission.

D. CONCLUSION: Donald Trump should be questioned during a

sworn statement regarding his knowledge Division
y _ T e e RS I i oF EAMCABDRCEMENE
should continue to monitor thi-f 6 flon agﬁt ‘ﬁgrt anyzflndlngs to

the Commission.
ISSUED TO ?E L3 "’[%1'

14. TRUMP PROVIDES CONDEAJ(F %W@PW FoOR Ip@BaR @B@dﬂ)

OR GIVEN TO ANY OTmER AGENCY. 118
e b@BﬁTEh‘r%gﬁﬁetPeR TouR INFREMATIGNor peace

on the construction of Trump 6ﬂﬁan a conde to a female

friend (Verina Hixon) of John Cody, boss of the concrete workers' union

(A L e TF =

doing work on the tower and an alleged Gambino crime-family associate.
After Cody was imprisoned and lost power over the project, Trump sued
the woman for nonpayment of rent and fees. Trump quickly settled a |
countersuit by Hixon by paying her $500,000 when she filed court
papers accusing Trump of taking kickbacks.

B. INVESTIGATION: A review of the Trump Entity files failed
to reveal any investigation regarding Verina Hixon, John Cody or the
lawsuit against Trump.
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On June 12, 1992 this agent received copies of legal documents
from Nicholas Ribis, CEQ, Trump Organization involving the litigation
between Trump and Hixon. The following is a summary of the lawsuit.

On July 10, 1984, The Trump-Equitable Fifth Avenue Company filed a
Complaint against Verina Hixon in the Supreme Court of the State of New
York (Index No. 16276/84). The complaint alleged that Hixon entered
into a contract with Trump-Equitable, a New York joint venture and
developer of Trump Tower for alterations and improvements on six
condominium units she purchased in Trump Tower. The complaint alleged
that Hixon failed to pay Trump-Equitable for the improvements which
totaled approximately $250,000. Trump-Equitable was suing for
compensation for the alterations. On August 10, 1984, Hixon filed an
answer and counterclaim to the complaint. The countercomplaint alleged
that Trump-Equitable did not satisfactorily complete the improvements
and that Donald Trump indicated to Hixon that he would not sell her the
condominium units if she did not use his construction company and
architects for the improvements. On September 10,1984, Hixon filed an
amended Answer, Defense and Counterclaims. In the counterclaim she
was seeking $33 million in damages. The counterclaim alleged that the
original contract between Trump and Hixon was void because it did not
meet the requirements of the Statute of Frauds. It also labeled
payments that Trump was receiving from the architect, Swanke Haden

Connell Architects as “kickbacks" (t & MIEEEKIPGRC&:MNT Trump's
contract described the paymentyEyJER%%gﬂgggﬂ%%;gﬁ On October 1, 1984,
CON NTIALT

Trump filed a Reply Whicﬁssﬂﬁﬁﬁﬁg the a-lhlec_:[;:‘g’;,c:\ns;,;1 ég%“ﬁgif?n's
counterclaims. 9‘$ = % %
DATE VAN
THIS REPORT {3 NOT TO BE COPIED

On March 1, 1985 a Settlepant Agyeggenty vasHem aGENGYito Tletveen
Trump-Equitable Fifth Avenue EORRENTS ARre Fors HGUR INFORMAEON £ Trump
Tower Condominium and Verina cmixgnangﬁsénon accepted a settlement of
$500,000 from Trump-Equitable of which $68,251.59 was payable to The
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Residential Board of Trump Tower Condominium for unpaid Residential
Common Fees (condo fees). (Exhibit #25) The settlement released Trump
from correcting any of the unsatisfactory alterations and provided that
Hixon had no further claims of wrongful conduct by Trump. This
settlement also included the action brought against Hixon by The
Residential Board of Trump Tower Condominium (The Board). The Board
had filed a complaint against Hixon in the Supreme Court of New York on
July 10, 1984 for wunpaid Residential Common Charges (Index No.
16155/84). (Exhibit #26)

Subsequent to the two aforementioned complaints and settlement, on
March 23, 1987, The Board filed another complaint against Hixon for
failure to pay Residential Common Charges. On June 9, 1992 a
Stipulation of Settlement was entered into among Angela Tese-Milner,
Chapter 11 Trustee for Verina Hixon and The Residential Board of Trump
Tower Condominium, The Trump Corporation and The Trump-Equitable Fifth

. The i i a va u
B e o " iy Rt Ao S B RERF
CONFIDENTIAL ¢ CfW _

The review of legal docuﬁ%ogg quététi “any @Uidence that
John Cody had an interest in t 3T S ] EBfdgon was
avaj.lablls;r to suggest that Trum TH‘%EVE%GRT S NOTN?O égfe' female

9 Canp RO Y SRy BHHERAGEREYS ¥rs
e e S CONTENTS ARE FOR YOUR INFORMATION
ONLY., mmrrifmm" )

On June 17, 1992, this agent spoke with Special Agent Kenny Lynch
of the Federal Bureau of Investigation. Lynch informed this writer
that he was the case agent for the FBI which handled the Cody
investigation. Lynch stated that Donald Trump was viewed as a victim

in the investigation. The FBI had information that Cody may have
strong-armed Trump into giving him an apartment in the Trump Tower.
Lynch stated that Trump came to the FBI offices in New York and was
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questioned about Cody. Trump stated that he knew who Cody was but he
had not been strong-armed. Trump told the FBI that he would notify
them if Cody tried any illegal tactics. Lynch stated that the
information about Cody and Trump was weak and Trump was no longer
involved in the investigation. Lynch added that Trump appeared for
questioning without legal counsel and was extremely cooperative. Lynch
confirmed that Trump had been served a subpoena to appear for the
guestioning. Lynch stated that he never saw the subpoena but it had
been served by his superior, Joseph Spinelli and John Pricher, both FBI
agents.

C. REPORT TO CCC: A review of the Casino Licensing reports
submitted to the CCC by the DGE failed to disclose any information
regarding John Cody or Verina Hixon. There were no reports indicating
that Trump was served with a subpoena regarding guestioning in the

NEW JERSEY DIVISION OF GAMING ENFORCEMENT
CONFIDENTIAL

case.

D. CONCLUSION: Donaléls S%Rn;rpo ]
DATE 3

sworn statement about Cod;, Hixon &md ZREAN Y= EW DY E—FBI1.
THIS REPORT IS NOT BE COPIED
OR GIVEN TO ANY OTHER AGENCY. ITS

15. FRED TRUMP MADE AN XSG\ FURGEARS, ATNERHIA AT

ONLY., st
A. ALLEGATION: The book alleges that Fred Trump sent an

attorney to the Trump Castle to purchase $3.3 million in chips in order

to provide the Castle with enough money to make a $18 million bond

payment. The tactic was illegal and circumvented bank agreements by
allowing Trump to position himself to reclaim the funds ahead of other
creditors.

B. INVESTIGATION: The Fred Trump chip purchase was

investigated by the Division and reported to the CCC. On April 3, 1991
the DGE filed a complaint with the Commission regarding the Fred Trump
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chip purchase. The investigation revealed that on December 17, 1990, a
certified check payable to the Castle in the amount of $3,350,000 drawn
on the account of Fred Trump at Manufacturers Hanover Trust Company in
New York was deposited at the Castle cage by Howard Snyder "as attorney
for" Fred Trump. An application was completed with the information
required to establish a front money account in the name of Fred Trump
listing Howard Snyder as attorney for Fred Trump. After the front
money account was established, a customer deposit withdrawal for
$3,350,000 was prepared by a pit clerk against the account of Fred
Trump. Also on December 17, 1990, a castle dealer at a blackjack table
paid out the entire $3,350,000 in gray $5,000 chips to Howard Snyder
who placed them in a small case. No gambling activity took place by
Howard Snyder or Fred Trump on December 17, 1990 and Fred Trump was not
present at the Castle on that date. On December 18, 1990, a bank wire
transfer in the amount of $150,000 was deposited to the Fred Trump -
front money account. Thereafter, on December 18, 1930, a customer
deposit withdrawal form was prepared by a pit clerk and Howard Snyder
received $150,000 in <chips. Neither Howard Snyder nor Fred Trump
gambled at the Castle with the $150,000 in chips received on December
18, 1990. Fred Trump was not present at the Castle on December 18,
1990. The Division complaint concluded that by permitting Fred Trump
through a power-of-attorney arrangement to infuse $3,500,000 into the
Castle pursuant to the above described front money account and chip
purchase transaction, a situation was created where Fred Trump was a
"financial source" for the Castle pursuant to Section 84 B of the Act.
By permitting the transaction with Fred Trump to occur as it did, the
Castle violated N.J.S.A. 5:12-95.12a. Trump's Castle entered into a
Settlement Agreement with the Division over the violation on April 3,
1951. The Commission subsequently accepted the settlement wi the
Castle and imposed a fine of $65,000F&g;ﬁh%?ﬁﬁﬁﬁﬂ&{ﬂ?@ﬁ%ﬁ@gwioﬁg‘id
CONTIDENTIAL i
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cC. REPORT TO CCC: The investigation by the DGE regarding

the Fred Trump chip purchase was reported to the CCC in the form of a
complaint filed on April 3, 1991.

D. CONCLUSION: The matter was investigated by the Division
and reported to the CCC. Based upon the report to the Commission and
the settlement agreement, no additional investigation appears to

warranted.

Investigation regarding the allegations of Donald Trump being the
target of a bribery investigation in 1979 is currently in progress.
The results of that investigation will be addressed in a supplemental

report.
sy ot G NE e U F bl ]
NEW JERSE{ Br‘l: ; ..J'!‘i L f.;..‘_ - .' Ly g :
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DEPARTMENT OF LAW AND PUBLIC SAFETY
DIVISION OF GAMING ENFORCEMENT

CN 047
TRENTON, NEW JERSEY 08625
ROBERT J. DELTUFO ALVIN G, SHPEEN
ATTORNEY GENERAL April 2 4 . 1 9 9 2 DIRECTOR
P r H S\ = o
WEW JERSEY DIVISIOn oF GAMING T O CEMENT

. o . CONFIDENTIAL ,
Nicholas L. Ribis ISsED TR % '

Chief Executive Officer
Trump Casino Properties
725 Fifth Avenue

New York, NY 10022

ITs

FORMATION

Pursuant to the Division's continuing investigation of Donald
J. Trump and the Trump Entities, I would like to request copies of
documents or access to any Trump Organization files regarding the
following topics: 0

hige CONTENTS 4
Dear Mr. Ribis: ARE FOR
ONLY. YOUR IN

1. Verina Hixon Litigation:

a. Original complaint filed by Trump against Hixon.
B. Trump answer to Hixon Counterclaim. .
2. Legal documents filed regarding the sales tax audit and

property tax audit by NYC of the Grand Hyatt New York.
Documents indicating the current status of the
audits/lawsuits.

EF The deposition of Donald Trump taken by 1Ivana Trump's
attorney, Michael Kennedy, in which Donald Trump is
alleged to have taken the Fifth Amendment.

4. Copies of any subpoenas, notes, or files regarding Donald
Trump being questioned by the Brooklyn Organized Crime
Strike Force. Donald Trump is alleged to have been

questioned about concrete union boss, John Cody using
strong-arm tactics in NYC and about David Berger and how
Trump obtained the option to purchase the Penn Central
Rail Yards. (time frame 1978 and 1980)

AwaasqdbAnEmaﬂkmowMWEhwbwy



ROBERT J. DELTUFO

State of fu Jersey

DEPARTMENT OF LAW AND PUBLIC SAFETY

DIVISION OF GAMING ENFORCEMENT

CN 047
TRENTON, NEW JERSEY 08825

ALVIN Q. SHPEEN

g ol June 9, 1992 binscron
NEW JERSEY CIVISION GF GRME CTROEMENT
- CONFIDENTIAL :
tssUEDTo:Eﬁng$#Vh; o, Q;ﬂmqku
Nicholas L. Ribis bATE e s 2y ey s VP
chief Executive Officer TE';:}; 3// / P3¢ //
Trump Casino Properties iS REPORT IS NOT TO BEVCOF-‘|ED
725 Fifth Avenue H ;
Naw vork, NY 10022 OR GIVEN TO ANY OTHER AGENCY. 15

Dear Mr. Ribis:

CONTENTS ARE FOR YOUR INFORMATION
ONLY, -~ -

Pursuant to the Division's continuing investigation of Donald
J. Trump and the Trump Entities, T would like to request copies
of the following documents:

1. Legal Complaint and Answers including Amended Complaints
and Answers regarding the Hixon litigation £filed in the
Supreme Court of New York, County of New York; (Index No.
16276 /84) and (Index No. 16155/84).

2. All settlement papers and final court orders regarding
the Hixon litigation filed in the Supreme Court of the
State of New York, County of New York; (Index No.

4314/87).

Should you have any questions or problems, please contact me
at (609)633-7306, Fax (609)777-2400.

6992 /sep

Very truly yours,

* Steven E. ﬁ;;;gi:; Agent

casino Licensing Section

New Jarsey Is An Equal Oppotunity Employer
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investigating Cody served DJT with a

subpoena and demand he appear for questioning before the Brooklyn
office of the Organized Crime Strike Force. Investigators had
information that Trump had been strong-armed by Cody and exchanged
a commitment for an apartment in Trump Tower for labor peace.

cody
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located at one of the busiest inz
only from the narrow 56th Str
dent on Cody's cooperation. Co

ersections in the world and reach
eet side—~made the job utterly dey
ncrete can harden if it isp'y used qu
ake their deliveries ag precise inter
wn—anything from delaying the pc
to a full-fledged wark stoppage—would have caysed cost

ly Overn
or possibly even shut the job down.

complex where a Cody mistress, Marilyn Taggart, lived comfortah,
Scheduled 1o testify for the government at Cody’s 1982 trial, Taggai
disappeared shortly before it began.

Just as he had in the 1979 probe of the Penn Ceniral acquisitiong
Trump appeared at the interview without an attorney and willingh
answered questions. He emphatically denied having promised Cody
an apartment. Because all the investigators had was g loose allegatiop,
apparently from a real estate broker who'd paid kickbacks to Cody,
and since the building was so far from completion that any deal couid
not have been consummated, the investigators were forced to abap-,
don the Trump trail.

The tower went up without problems and with John Cody fre-|

quentl 1 knew Trump quite well,” Cody said in a later inter.

4 T T '“Vﬁmgﬁﬁ‘gﬂgéﬁlﬂd 10 deal with me through Roy Cohn,” he claimed

_f;_,._;-- gharacterizing Cohn as -3 pretty good friend” and occasional legai

CON%“—";""; jadvi told months in advance that Cody was planning a

[ s alkout in 1982 and got Cody’s help in completing;

/ _2_2 o L OQFSETER rush before the strike. Even when an indiced

7oAt e NGTodyrodk hisuni out on a two-month strike on July 1. the close-

ey BREPOS \.*\ THEN g@ﬁﬁﬁ){e Tﬁ% Tower job was unaffected. The topping-off cer-4

on GIWEN TO ANY 0 anmmNMeamring Ed Koch's Irish toast, 10.000 hot an

- Ei‘\!'li':.?: ARE FOR Yooa loons, and Hugh Carey's “when-do-you-wam-us-:o-move-in-Don

CONT et ald?” speech—was an ironic moment, marking the completion of th
ONLY. -7
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world and rea . .
cha work in the middle of a concrete workers’ strike. Even after

he job e cret
. JiI ” [‘:'t:il;l:ddep,en- ::: ower copcrlete job was done. _and after Cody was convicted of
e in&mck' m,;kﬂeﬂm‘? l;'l d«':'!te l9hB2. he remained a key 10 Trump construction
m delaying the p“’als vities: |3c : hmg.t e concrete work at Trump plaza on Third
aused costly OVEr?u“ \wenue: which ha ]_USt started_. Cody cpuld also still wreak havoc at
un fumP Tower. .wt}er.e construction continued through 1983. because
stigating Cody sery s anion’s ‘]unscgcttion exte.nded. 10 all deliveries at a job site, not just
.t for g iont ed L-nncft’“f- S}nce 0 y remamed in full contw! of the union while he
ke Force. The s[g- at appfaled his convicuon in 1983, Donald continued to need his coop- ;
nce he took over r::e L»rauon[- while the feds h d fai ind i i |
i COde In a_ct, “ < eds a' ailed to find it, Cc?dy d!d have a special
5 and won a COmm-y qterest ina lIump t;wer suite of ap.artmer.us——ﬂx units on two of the ;
Ty S fu- op floors: a ho‘:ng _by" a mystenous‘fnen_d of his named Verina
O wm Hixﬂ‘f‘-- Th(;ugh tﬂe uilding was r’eal.ly il[ty-efght stories high. Donald
B sent would includeas hat? J\l_]ggle the | oor r'lumbers. skipping ten ['hghts and renumbering it
e st v ea 5 if it were @ Su:lly[-elght-story structure. Tnple:.c penthouses, includ- [’
S - Queen; \ng one .r;s;rvel or Donald and lv’ana. dominated the 0P three ‘
Bt ived comfortabl ﬂ.oors' wit l.ll.lp tTn\ces planfxed' for ‘the sixty-fourth and sixty-fifth floors
ody's 1982 wial, Tagga‘li-; right bencal_ them. Beginning in tt.u: summer of 1981, when the
jower was midway through construction, Hixon, a strikingly beautiful l
i Central acquisitions Al'ls(riar.l ﬁivorcé::dwith no visible income {or alimony), began negoti- '!
S willingl; aing V\gt . Doga to buy some of the duplexes. BY the end of 1982. 1
having promised Cody she had sngne .l;omracts to purchase three of them at a total cost of ‘
d was a loose allegation arounh s[l‘ T (;Dn- i i '
paid kickbacks to Cody. . Tbtl: a‘;rl-‘ar‘t slende.r Hlxo.n, at thl'l'tY-SE\ en, had shoulder-length
e eal coulc'i hgh.t oln. air, a.\ melting smile, an air of helplessness, and an inter-
e oreed 10 aban- pationa 3et-5?t hff:-style. In between horse shows and ski trips 0
gurope, she lived in New York—at Olympic Tower, where she got t0
e eI Cody fre- know l;)lor:laid a.nd .lvana. arlld, later, a?t Trump Tower Though she -
ey said in a later inter- r:ver .el a ]OP in her h“fe. -she dined at La Cote Basque, La
b Roy Cohn,* he claimed. . relnouﬂle”. Le Cirque. and 21" (“1 have rich friends; they love 10 -
LA e L legal mt\‘me me”) and l'!ad.enougl} French couturier clothes. in her own
o e e ating 2 ;; rasec.l :) last a hic.eume (in_ex:tds gave them to her, she explained).
Cody's help in L ing re:'sed. .Y law:ryers in later cnfd sn‘.uls to explain how she lived, Hixon
i ol = icced nl:gnle : Thgts-a goo-d quesnor}. Her lawyer said she lived -olf the
(ke on July 1, the close- 5 . of the cu}(, arg}ung that “like the great land barons of this coun-
¥ S e tonping-off cer- try.” she was lam.:l rich and doliar poor.”
e woast, 10,000 hot aif l?onald had signed an unusual separate agreement with her that
s to-move-in-Don- r;qmred tl:lal he construct‘ her sections of two ﬂoors—wgﬁw
king the completion of the e a aCCOfda“ﬁVﬂ‘}ERBEQ‘WBE oy
an architect she had hire (she had tc{:@&ﬁmmsmthitea, but,a(he " B
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ALLEGATIONS; Federal prosecutors in Brooklyn opened a criminal
investigation into how D.T. obtained an option to buy the Penn

Central rail vyards. Attorney Ed Korman was examining allegations
that Trump's retention of David Berger was a payoff for Berger's
sudden switch on the rail-yard sale. Roy Cohn met with Korman on
the topic. Prosecutors brought witnesses before a grand jury but
the invest died without an indictment.

Korman subsequently became a federal judge.

TRUMP THE ART QF VIVAL PAGE 34

FLZ
) _—

A |
[

D
{ﬁ/{/(,v

: Noov SCRSEY DIVIDIEN CF CAMING ENFORCEMENT
Ay LF’L’- CONFIDENTIAL .
! = 4 : } -
o \. ISSUED TOW‘_LMJ %-ﬂ-"-q C{‘”“"""ﬂﬂ-ﬂ\u

\ DATE A jgeT

\ THIS REPORT IS NOT TO BE COPIED
OR GIVEN TO ANY OTHER AGENCY. IS
CONTENTS ARE FOR YOUR INFORMATION

BROOKLYN



BARRETT

it say that t@ the bes; of o
site?"—Donald explodeq “I '
chastising Lindenbaum With "tn
te reprimand drove Lindentyg,, n.
edman and Goodgold: *| expﬁ:
°1s like this, and I expect ¢, dea)
:ver going to lie to you. Goog.
fe with Lindenbaum agaj, 0
taught her an important lessop
d and his Iawyer-—LindenbaUm
s not about to burn his bridge.
ment, with neither a respecr ,,
All he knew was what he nNeeq.

ndenbaum, however, the Many
worn even Trump down. ;s
ito a nightmare that could not
expense advances were all by,
s relentlessly resistant as on the

led himself for one final rush
era ended. Even if he couldnt
1d would be greatly enhanced jf
. of Beame's defeat in the Demg.
1 submitted another proposal 1
f units did not change, but the
1ed in a series of drawings, two
r. and for the first time a financ-
limited subsidies was suggested,
that Trump was now pressuring
ove a special zoning district for
-hey could work out the details
w hoped he could push Beame
without his producing any com-
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resumed his efforts in 1978 with the new Koch administration.
‘;, with little success. He began meeting with the new City Plan-
mmission chairman, Robert Wagner. Jr., telling the son of the
ayor that they should "build the city of the future together.”
and the new mayor, Ed Koch, had never had an uncom-
wagnert )

But |e moment on the West Side themseives, were both seasoned
rtab e[an pols. and were not about to take on the city’s most vocifer-
“dnha: hborhood on behalf of an overly ambitious and unfinanced
i n: g-rrump‘s option expired in October 1978, but Palmieri officials
I“""_:"d'ed him continuing site control and began negotiating a new
mn; t:\rith him. Palmieri had helped Penn Central reorganize itself out
‘{‘.; ankruptcy. and was still on retainer 10 sell assets of the new corpo-
" ¢ entity. This time, no court approvals would be necessary, and
';er: was almost a casualness about nailing down the new agreement.
[ By May of 1979, Trump and Palmieri officials had agreed on the
proad terms of a second, eighteen-month. option, with a right to
ciend for another twelve months. This time Donald was to put up a
$300,000 deposit and commit to spending $700,000 of his own
money to push the project through the rezoning process. As paltry as
this million-doiiar commitment was, it did reverse the terms of the
original Eichier deal. which obligated only Penn Central to cover
development costs and required no Trump deposit. But since Palmieri
was letting Donald operate as if he had an option, there was no pres-

sure on him 1o sign the new deal. so he dawdled.

Another reason not to sign was that by the summer of 1979, his
wesi Side yard dealings had attracted a new kind of 'l'roubli.ng atten-
tion. Federal prosecutors in Brooklyn had opened a criminal investiga-
ton into how Donald had obtained the option in the first place. U.S.
anomey Ed Korman was examining allegations that Trump's reten-
uion of Berger was a payoff for Berger's sudden switch on the rail-yard
sale. Donald sent Roy Cohn to meet with Korman, who made it clear
that Trump and Berger were the subjects of the inquiry and promised
it would be a Eﬂi and quiet one. Cohn dismissed the payoff allega-

G:ﬁ'.‘ﬁ‘.ﬂ@ﬁﬂﬁeﬁﬁﬁvi offered an interview with Trump, unencumbered

jormer M

to

= ‘Q(alawyer.

PEN bt oo afedera] jnvestigator went out to Avenue Z to interview Don-
Whoseck ald—jtywas Trump who picked the location—a barren cubicle in the
Trump had $8edERA Py -'u' ‘!:.l back-Df Ered- s end-of-the-earth office. The same investigator
nd time-conspypiME environsmer ' i\ldpdfd}lﬁ&e@qprlgbé oena to Donald's elegant new office in The
ad just gone into effemﬁﬁﬁ'lon R gﬁwﬂ@gﬂﬂﬂg oRTRith Avenue, where he'd been greeted by giant
failure to complete SN diled s AR OThﬁumﬁk%-WNnering when he walked off the elevator. The
ren this defeat 8t s‘%&’i‘@‘l\ﬁe £QR YOUE ideaway was a sharp contrasti—one that the agent felt had

CONT B
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114 & WAYNE BARRETT

been deliberately selected by Trump to try to strike the pose of 5,
ordinary guy. To complete the homey scene, Ivana and two-year-g|,
Donald Jr. played around the office throughout the hour-and-a-hy
Interview.
The investigator ran through his traditional speech: “You're a 13
get of a grand jury. We have information that may be criminal j
nature and may not be. That's what I'm here to determine.” Donaj,
I took off his jacket and rolled up his sleeves. He was at ease an
H talkative. He claimed that he'd agreed to pay too much for the proper
l ties. He talked about the difficulty of the zoning change approval prq
cess. He denied any quid pro quo with Berger.*

The investigation was a case of inference that never got past thy
inference. Though prosecutors rushed wimesses through a hasyy
grand jury, the probe had not begun until mid-1979, with the five
year statute of limitations just about exhausted. It died without a
indictment and without ever hitting newsprint. Cohn would late
compliment Korman about how carefully he’d kept the probe unde
wraps, adding that “now Donald's going around talking about it
_ When Korman, who subsequently became a federal judge, bumped
| | into Trump at a dinner a few years later, Trump thanked him “for the
[ professional way the investigation was handled,” praising him for “no
faie leaks.” In fact, the probe remained-a secret for a decade entthegald
i revealed it in his second book, Surviving at the Top.

Just as mysteriously as he had arrived on the West Side five years
; earlier, Trump finally, quietly slipped away in December 1979. He
never told the architect who'd worked with him for years, Jordan
Gruzen. why he was quitting. He never came up with a farewell plan,
as he had promised. He never explained his departure. Everyone from
Gruzen to Goodgold believed he had just grown tired of it all and
moved on to other projects, espedally Trump Tower, the monumental
structure he planned for Fifth Avenue.
On the deadline day set by Palmieri for signing the new opuon,
December 29, 1979, Donald came to Palmieri’s Third Avenue offices
. [| diernn OF GArend RREORDEMENK check for $300,000, the deposit he was obliged
¥ ivlors U .make. “I left this morning to come here thinking we’d close,” he said.
i CONFIDEN LE?’\‘/'e_ been bouncing back and forth on it. But I've got Trump Towes
Yy it ;iﬁﬁ;.'@.géf—'ﬂ%ﬁﬁﬁfﬁy going. I'm getting out.”

) “y 4 1GE I 3
|. -y SEek i e
L

i e =D
soosT 9 biﬁi‘er&g\v#hp}(sgml‘h the probe by Fred Trump and Bunny Lindenbaum’s old triend
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State of New Jersey
Division of Gaming Enforcement 1. FILE NUMBER
‘ INVESTIGATION REPORT 38-00
2. SUBJECT 3. DATE
SUPPLEMENTAL: REPORT September 2%, 1992
ALLEGATIONS FROM THE BOOK
TRUMP: THE A THE D F 4. CASE NUMBER
§2-107
5. NARRATIVE

On June 24, 1992 a report was prepared by this agent which addressed
numerous allegations contained in the book Trump: The Deals and the
Downfall by Wayne Barret about Donald Trump and his suitability for a
casino license in New Jersey. This supplemental report will address
the allegation that Trump failed to disclose to the DGE that he was the
target of a criminal investigation.

1. DONALD TRUMP/INVESTIGATION BY U.S. JUSTICE DEPARTMENT

A. ALLEGATION: The book alleges that Donald Trump failed to
disclose on his casino application that he was the target of a criminal
investigation by the U.S. Attorney's Office in New York City.  The
allegation was that federal prosecutors in Brooklyn had opened a
criminal investigation intoc how Donald Trump had obtained the option to
purchase Penn Central's West Side Rail Yards. Attorney Ed Korman was
examining allegations that Trump's retention of David .Berger was a
payoff for Berger's sudden switch on the rail-yard sale. Trump is
alleged to have sent attorney Roy Cohn to meet with Korman concerning

gain CRTPERNENTN
-J{r-rw myit o '.‘-f.?ule':’;'-.:‘! l‘-t"l-'G"'L"“i\"'“T

the investigation. s
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B. INVESTIGATION: On August .20, 1
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Investigation Report Continuation Page

SUBJECT NAME OF UNIT CASE NUMBER
DONAID TRUMP TRUMP ENTITY 92-107

Andrews Plaza, New York, New York. The inquiry requested access to any
information regarding an investigation by their office involving Donald
Trump. (Exhibit #1) On August 27, 1992, a reply from Otto G.
Obermaier, United State Attorney, ilnformed the Division that " Pursuant
to our longstanding policy, we can neither confirm nor deny that Mr.
Trump has been under investigation s | faspd] on this
reply, no further attempts wegé‘ﬁa&é-'iifgiﬁgigzﬁfgggiiatlon from the

Clir
U.S. Department of Justice.
v p ISCUPD TO /] 1/3‘%"’“—- tf,}/_.. jecel "(-.—-v-.a.g_, A

DATE 275«
On August 26, 1992, Donald Trump g que,ﬁe(@q\dﬁm_dm QE#tAD by DAG
Thomas Auriemma about the l&ﬁeﬁf\}fﬁ@t’ﬁe"m‘i#yc‘ rhitel POENGépaffment of
Justice. Mr. Trump stated that BQITW?R?#OWMQNESRMB%rment
official about the rail yard Eﬁmk.hgp,that it was no big deal. Trump

stated that he was never served with a subpoena regarding the
investigation. He stated that he spoke with the government official
about the deal but he took it very 1lightly and was not aware that it
was a criminal investigation. He could not recall all of the details
because so much time had passed, however, he did not pefceivé it as
important. He stated that there was an inquiry because of a negative
article about the deal which was written by Wayne Barrett. Trump was
positive that he was never subpoenaed or required to testify about the
rail yard deal. (For additional information refer to the transcript of
the sworn statement of Donald J. Trump dated August 26, 1992) -

On September 1, 1992, Wayne Barrett was interviewed by DAG Auriemma and
Agent Perkins reqarding the allegations about Trump contained in his
book. (Exhibit #3) Regarding the rail yard transaction, Mr. Barrett
reiterated the allegations made in the book. He indicated that Trump
was interviewed by an investigator from the U.S. Attorney's Office
named Tony Valenti. Valenti is the individual who is alleged to have
informed Trump that he was the subject of a criminal investigation.

DATE PREPARED BY BADGE #
9/29/92 Steven E. Perkins,Agent]348 PAGE 2 OF 3  PAGES
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U.S. Department of Justice

United States Attorney
Southern District of New York

One Saint Andrew’s Plaza
New York, New York 10007

TRUM3
Castno Li. ~¥ Sasticm August 27, 1992
i ] SRRV BT 7 OIS ENFORCEMENT
. ';: —-r I:‘“—.-' t-"if:l'.l_ / !

Mr. Michael E. Sullivan |3$UEDTO , “’Mwuv'. Prmmsoaen
Deputy Director DATE 3/1/? /]

State of New Jersey P E A ==

Department of Law and Public Safety 11*~ EACET IS NOT 2t CORERD
Division of Gaming Enforcement OR GIiVEN T Adiy OTHER A SENCY. TS
L CONTENTS AnE FOR YOUR INFORMATICS::

Re: Donald J. Trump ONLY \ sapmubesame——"

DPear Mr. Sullivan:

We have received your letter of August 20, 1992 making.
an inquiry regarding Donald J. Trump. Pursuant to our long-
standing policy, we can neither confirm nor deny that Mr. Trump
has been under investigation.

Very truly yours,

OTTO G. OBERMAIER :
United States Attorney

S A

SE COTE
Ch f, Criminal Division




DIVISION OF GAMING ENFORCEMENT

Interview Report

Name: Wayne Barrett : Date: September 3, 1992

==

Location of Interview: same as above

Time & Date of Interview: 9:30 a.m. September 1, 1992
Interviewer(s) Name(s) and Title(s): Thomas Auriemma, %iﬁpty
Attorney General; Steven l?erkn.n%s‘l EV\'I}% NIVISION OF GAMING ENFORCEM
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Narrative:

s ONLY. M ’
Wayne Barrett is the author of a book entitled Trump: The Deals and

the Downfall. The book questions Trump's qualifications to hold a
casino license in New Jersey and alleges that Trump has had
numerous dealings with organized crime figures. On September 1,

1992 at 9:30 a.m. Mr. Barrett was interviewed at his summer home

located at M
Barrett was interviewed by DA omas Auriemma an gent Steven

Perkins to determine if he could provide any additional information
to substantiate the allegations made in the book. The following is
a summary of what was discussed:

1. Barrett prefaced the interview by stating that his project
involving the Trump book was complete and he has no animosity
towards Donald Trump. He stated that his book fairly reported the
facts about Trump and he has no reason to try to further discredit
Trump.

2. Barrett stated that his investigation indicated that Trump
lied on his initial casino application. Trump did not truthfully
answer the question about being the target of a criminal
investigation. According to Barrett, former U.S. Attorney, Ed
Korman (currently a federal judge) had targeted Donald Trump in a
criminal investigation. The investigation examined the possibility
of a payoff from Trump to a David Berger regarding Trump obtaining
an option to purchase the West Side Rail Yards. Trump was



‘ Page 2

concerned about the investigation and had his attorney, Roy Cohn
meet with Korman. Cohn arranged to have Trump meet with a federal
investigator regarding the investigation. The investigator's name
was Tony Valenti, who informed Trump that he was the target of a
criminal investigation. Trump was not issued a subpoena but agreed
to talk to the agent without counsel. Trump knew he was the target
of a criminal investigation and then lied on his New Jersey casino
license application. Korman told Barrett that Donald Trump
personally thanked him for keeping the investigation quiet.
Barrett feels that Trump should be held accountable for lying on
the casino application, espicially after the Casino Control
Commission denied a license to Playboy and Hilton.

3. Barrett was made aware of a meeting at the New York townhouse
of Roy Cohn involving Donald Trump and Anthony "Fat Tony" Salerno
by a confidential source. The source is a former female employee
of Roy Cohn. She informed Barrett that the meeting was held in the
New York townhouse of Roy Cohn and was very specific about the time
frame of the meeting (1983). Barrett found the source to be
credible because she told him she specificially remembered the
meeting because she liked Donald Trump and Tony Salerno and thought
that it would be good if two of her favorite people became friends.
Barrett stated that he thinks this source may be willing to talk to
DGE agents. When Barrett returns to New York he will look through
his files to obtain the phone number of this source. He will
contact the source to see if she is willing to speak to the DGE.

Barrett added that it's possible that an organized crime
individual and associate of Salerno named Cafora may have been at
the meeting. Cafora is now in the Federal Witness Pro ﬁgctlon

Program and is cooperating m Wsmgggp CAMINGENFOREEMENCafora

may be willing to talk to t regar resence at the
o g RN "BEMFAL P
c g ‘J‘;M ot O

4. Barrett was gquestioned aboé{!%anl ran and)Kenny Shapiro
and the allegation that DonalBAF nnel
campaign contributions to formEls REHGE&ESCNWJ.‘EQ BE\EQIEB Mike
Matthews. Barrett stated thaBF{l@ %E g\ BHER AQElCyaniTeas a
credible witness. However Y I S story B ﬁgﬂgﬁaﬁdgﬁ§umps
plan for the contributions waﬁ:Olt'fE\lTSahﬁE %‘ﬁ E‘ rett
interviewed Sullivan and his tant interviewed Shapiro and they

found their stories to be the same regarding the contributions.
Barrett stated that it would be helpful if the DGE could obtain
Shapiro's grand jury testimony. Barrett thinks that Donald Trump
was responsible for the investment banking firm of Bear Stearns,
{Ace Greenberg) donating $1,500 to the Matthews campaign. Barrett
concluded that Donald Trump must have made a phone call to Bear
Stearns (Greenberg) requesting the contribution.

5. Barrett obtained information that Trump wanted to use the
apartment of Joseph Weichselbaum to hide Marla Maples from the
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press. The source of this information was a long time employee of
Donald Trump. He did not think that this source would talk to the

DGE.

Barrett had investigated a rumor that in 1990 Donald Trump was
transported by ambulance to a medical facility as a result of a
drug overdose. Barrett could not confirm this rumor.

6. Barrett had information that Trump promised to give concrete
work to Manny Ciminello, if, Ciminello could convince New York city
councilman Jerry Crispino to vote for the approval of Trump's West
Side Rail Yard project. Ciminello is also a gambler in Atlantic

City.

7l Barrett reiterated that Trump attended a closing on a Trump
Tower condominium in the early 1980's where a Robert Hopkins
brought $200,000 in cash. Mr. Barrett will search his notes and
provide the name of the bank where the funds were ultimately
deposited. Barrett was certain that there was no filing of a
Currency Transaction Report (CTR).

Barrett concluded that he would contact the DGE regarding the
decisions of his confidential sources to speak with the Division.
Mr. Barrett has a permanent residence in Brooklyn New York and can

be reached at (- Yothing else was discussed at this
time. :
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